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De fractie van de VVD heeft de volgende vraag ingediend:

Deze zomer vinden er werkzaamheden plaats aan de asfalt toplaag van de trambaan op het Utrecht 

Science Park en de constructie waarmee het tramspoor van de Uithoflijn is ingebouwd. Over dit 

baanvak kunnen straks weer zowel trams als bussen rijden. Is het voor de gedeputeerde (nog) een te 

overwegen optie om niet alleen het baanvak op het Utrecht Science Park, maar ook het trace tussen 

het Centraal Station en het Utrecht Science Park hiervoor geschikt te maken? Hierdoor ontstaat meer 

flexibiliteit voor de toekomst, waarvan we nu de concrete invulling van de behoefte nog 

onvoldoende kennen.
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